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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az interpelláció címe: "Miért nem védték meg az embereket az átveréstől?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Önök ott nyerészkednek, ahol tudnak. Nyerészkednek az infláción, a nyugdíjon és a rezsin is. Mi
más indokolhatja azt, hogy a vételárhoz képest ötszörös áron adják el a gázt a magyaroknak, mint
az, hogy még több pénzt akarnak összegyűjteni, még több jachtot akarnak venni maguknak, még
több kaviárt és homárt akarnak enni a Földközi-tenger különböző kikötőiben?

Az embernek olyan érzése van, hogy képtelenek kifogyni az aljas ötletekből. Ilyen volt maga a
hétszeres rezsiemelés is, de az is, amikor a rezsiszámlákon képtelenek voltak feltüntetni a valós
árakat, félretájékoztatva a fogyasztókat. Emlékezhetünk arra is, hogy hiába volt megannyi probléma
a  befizetésekkel,  mégis  képtelenség  volt  eljutni  az  MVM ügyfélszolgálatához  segítséget  kérni.
Önök cserbenhagyták a magyarokat, hazudnak, a hatalmasok oldalára állnak, hogy még több pénzt
vasalhassanak ki belőlük.

A  Dobrev  Klára  vezette  Árnyékkormány  ezért  kiemelt  ügyként  kezeli  a  rezsi  kérdését.
Szociáldemokrataként  nem  hagyhatjuk,  hogy  egy  olyan  alapvető  dolgon,  mint  a  fűtés,  tovább
nyerészkedjen a hatalom. A kormányváltás után létre fogunk hozni egy Energia Fogyasztóvédelmi
Szolgálatot, amely garantálná a rezsivel kapcsolatos ügyek gyors elintézését. Átlátható számlák,
nyilvános árképzés, egy napon belüli ügyintézés akár munkaidőn kívül is, és méltányos eljárás a
díjhátralékos fogyasztókkal – ezt eredményezné az Energia Fogyasztóvédelmi Szolgálat felállítása.

Miniszter úr, Önök miért nem képesek normális tájékoztatást nyújtani, elérhető ügyfélszolgálattal?
És  ami  még  fontosabb,  miért  adják  ötszörös  áron  a  rezsit?  Ha  megfogadták  volna  az
Árnyékkormány javaslatát és létrehozták volna az Energia Fogyasztóvédelmi Szolgálatot, magyarok
tízezreit menthették volna meg az energiacégek átverésétől.

Várom válaszát!


